
Zápis 

z jednání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 15. 3. 2016 

Přítomno dle prezenční listiny:  18  

Omluveni: prof. Valentová, prof. Slavíček, prof. Dostálek, doc. Skácel, Ing. Lanč,  

Ing. Pančíková  

Hosté: prof. Melzoch, Ing. Chválná, doc. Pospíšil, prof. Bělohlav, doc. Kotrba,  

Ing. Mittnerová, Ing. Grecová 

 

Úvodem AS schválil program jednání.  

Program:  

1) Upřesnění kreditního systému 

2) Různé: 

a) Informace o stavu rozpočtu 2016 

b) Informace o programu OPVVV 

c) Informace o dosavadních výstupech projektu Trigger 

d) Informace o setkání předsednictev AS vysokých škol 

 

Ad 1.  

Prof. Bělohlav seznámil AS s důležitými změnami v kreditním systému: po zavedení 

pravidla  pro  opakované  zapsání  předmětů  „dvakrát  a  dost“  v bakalářském  stupni 

studia,  se  problém  s opakovaným  zapisováním  předmětů  objevil  i  v magisterském 

studiu. Proto  je pravidlo zaváděno v novém předpisu  i pro studenty magisterského 

studia. Další úprava předepisuje, že pokud student nesplní povinnost, musí  ji splnit 

v nejbližším možném  termínu  (semestru). To by mělo  zamezit odkládání  studijních 

povinností do vyšších ročníků a podpořit návaznost předmětů. 

V diskusi  prof.  Demnerová  poukázala  na  problémy  s návazností  předmětů  

u  zahraničních  studentů.  Doc.  Cibulka  potvrdil,  že  nekompatibilita  znalostí  je  u 

studentů Erasmu obecný problém. Ing. Bindzar upozornil, že návaznost předmětů u 

studentů Erasmu nelze (na rozdíl od studentů VŠCHT) v SISu sledovat a na situaci by 

mělo dohlížet zahraniční oddělení. 

Před  hlasováním  ing.  Schreiberová  konstatovala,  že  se  k problematice  změn 

kreditního systému pedagogický výbor nesešel, protože zavedení nového pravidla je 

jasně odůvodněné.   

  

Usnesení: AS změnu projednal a souhlasí s touto změnou jednohlasně. 



 

Ad 2.  

a) Informace o stavu rozpočtu 2016 

Ing. Chválná informovala AS, že se i v tomto roce připravuje rozpočet ve stejné době 
jako v letech minulých.  Je připravena první verze  rozpočtu, která  se dále upravuje. 
Přípravu rozpočtu komplikuje, že  ještě není  finančně uzavřen projekt KVALAB. Dále 
konstatovala, že náš rozpočet je připravován ve větší šíři, mnohem podrobněji než na 
většině  jiných vysokých škol.  Informovala AS o výši dotace v rámci ukazatele A (tzv. 
vzdělávací  dotace  –  tvoří  cca  27 %  celkových  příjmů  školy)  a  ukazatele  K  (kvalita, 
výkon)  v porovnání  s minulými  roky.  Zmínila,  že  se  v současné  době  diskutuje 
problematika některých investic.  
 
Diskuse:  

Doc. Cibulka se dotázal, kdy bude předložena první verze rozpočtu AS a žádal paní 
kvestorku, aby to bylo co nejdříve. 
 

b) Informace o programu OPVVV 

Doc.  Pospíšil  informoval  o  současném  stavu  vypisování  výzev OPVVV.  Program  je 

rozdroben do řady malých výzev, často dochází k upřesňování zadávací dokumentace 

až  v průběhu  soutěžní  lhůty. Dále  konstatoval,  že  výkaznictví  a příprava  žádostí  je 

ještě komplikovanější než v minulosti. Informoval AS o tom, do kterých výzev se naše 

škola hlásí nebo bude hlásit.  

 
c) Informace o dosavadních výstupech projektu Trigger 

Ing. Mittnerová  a  Ing. Grecová  informovaly  AS  o  dosavadních  výstupech  projektu 

Trigger,  který  je  v polovině  svého  řešení.  Výsledky  jsou  dostupné  také  na 

www.gro.vscht.cz a na  intranetu. Byly vypracovány statistiky a dotazníková šetření. 

Výsledky těchto statistik a šetření se využily při přípravě Strategického plánu a např. 

v IGA. Také byly využity při přípravě Kolektivní smlouvy na roky 2015‐17  (slaďování 

práce a  rodiny). Kromě  těchto výstupů byly pořádány workshopy a  semináře, byla 

připravena  soutěž  o  cenu  Julie  Hamáčkové,  vyšla  kniha  rozhovorů  s vědkyněmi 

z VŠCHT. 

V druhé části projektu budou dále probíhat semináře, např. 23.6. bude seminář, na 

kterém vystoupí prof. Curt Rice (rektor univerzity v Oslo). Dále se chystají rozhovory 

s vědci  –  pravděpodobně  budou  publikovány  jen  elektronicky.  V závěru  informace 

zmínily,  že  je  třeba  se  zamyslet,  zda  bychom  jako  škola  neměli  přijmout/připravit 

Kodex chování pro výzkumné pracovníky a Etiku ve výzkumné práci, Logo kvality HR 

Excellence apod. Tyto dokumenty  či přidělené  značky mohou být kladně přijímány 

při žádostech o evropské projekty a jsou další kladnou vizitkou školy.  

 



d) Informace o setkání předsednictev AS vysokých škol 

Doc.  Cibulka  informoval,  že  před  dvěma  roky  byla  založena  tradice  setkávání 

předsednictev  AS  pražských  VŠ.  Letos  toto  setkání  pořádalo  ČVUT  a  konalo  se 

v Masarykově koleji. Za VŠCHT se schůzky zúčastnili prof. Valentová, doc. Cibulka a 

Ing. Schreiberová. 

 

 

Příští zasedání AS se bude konat 5. 4. 2016 ve VTP Kralupy. 

 

 

Zapsala: Ing. Kučerová                                                               Za správnost: doc. Cibulka 



 
 

Prezenční listina 
24. zasedání AS VŠCHT Praha dne  15. 3. 2016 

 
 

 Jméno Podpis 

Akademičtí pracovníci 
1 Ing. Jan Bindzar, Ph.D.             Přítomen 

2 doc. Ing. Radek Cibulka, Ph.D. Přítomen 

3 prof. Ing. Kateřina Demnerová, CSc. Přítomna 

4 Ing.  Ladislav Fišer, Ph.D. Přítomen 

5 Ing. Irena Hoskovcová, CSc. Přítomna 

6 Ing. Irena Kučerová, Ph.D. Přítomna 

7 doc. Ing. Jan Macák,  CSc. Přítomen 

8 Ing. Daniel Maxa, Ph.D. Přítomen 

9 RNDr. Pavel Pokorný, Ph.D. Přítomen 

10 Ing. Aleš Rajchl, Ph.D. Přítomen 

11 doc.  Ing. František Skácel, CSc. Omluven 

12 Ing. Lenka Schreiberová, CSc. Přítomna 

13 prof. RNDr. Petr Slavíček, Ph.D. Omluven 

14 Prof. Ing. Pavel Dostálek, CSc. Omluven 

15 prof. RNDr. Olga Valentová, CSc. Omluvena 

16 doc. Ing. Jan Vídenský, CSc. Přítomen 

   

 

17 Ing. Blanka Pančíková                             (FPBT) Omluvena 

18 Ing. Jana Poláčková                                 (FTOP) Přítomna 

19 Mgr. Zuzana Pecenová                            (FCHT)  Přítomna 

20 Ing. Ivo Marek                                         (FCHT)  Přítomen 

21 Ing. Václav Bystrianský                          (FTOP) Přítomen 

22 Ing Jiří Vlach                                           (FPBT)  Přítomen 

23  Ing. Marek Lanč                                      (FCHI)  Omluven 

24  Ing. Martin Schätz                                   (FCHI) Přítomen 
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